



Project Engineer (m / f) for Mobile Data Management and Augmented Reality

We believe that AR can contribute a lot to solving some of the most significant problems in successfully taking advantage of industrial software in this area. Smartphones, tablets and also Microsoft's HoloLens form the basis for all our mobile solutions. Working with the most modern media and technologies is standard in our company.

We are a strong growing software company looking for personalities who share our visions and passions. For our location in **Klagenfurt (or Linz), Austria** we are looking for a **Project Engineer (m / f) for Mobile Data Management and Augmented Reality**

Your Profile:

- Completed degree in Computer Science / Information Technology or Specialized Vocational Education
- Application development with several years of professional experience
- Very good knowledge in an object-oriented language (C #, .NET or Java)
- Secure handling of relational database systems (MS SQL, Oracle)
- Experience with Windows 10 UWP, Modern UI is an advantage
- Experience with WF, WCF, WPF is an advantage
- High quality and cost awareness
- Flexibility and travel willingness
- Excellent English or German

Your Tasks:

- Complete technical implementation of customer projects with our Software Technology UBIK
- Central planning, control and monitoring of all project-related processes in time and in accordance with the internal quality standards
- Permanent coordination and control of project milestones within the company
- Customer communication to clarify the technical details
- Close cooperation with the departments of sales, development and product management.

Your perspectives:

- Varied, challenging (major) customer projects
- Very good development opportunities
- Early assumption of responsibility
- Performance-related remuneration
- Part-time employment possible

How to Apply:

Kindly send your resume directly to us at jobs@augmensys.com

Find this description online: <https://www.augmensys.com/en/jobs-all/item/272-project-engineer>



Projektingenieur (m/w) für Mobiles Datenmanagement und Augmented Reality

Wir sind der festen Überzeugung, dass AR eine Schlüsseltechnologie ist, um signifikante Hürden zum erfolgreichen Einsatz industrieller Software zu überwinden.

Smartphones, Tablets und auch Microsofts HoloLens bilden bei uns die Basis für alle mobilen Lösungen. Ein Arbeiten mit modernsten Medien und Technologien ist bei uns Standard.

Wir sind ein stark wachsendes Software Unternehmen auf der Suche nach Persönlichkeiten, die unsere Visionen und Leidenschaften teilen. Für unseren Standort in **Klagenfurt (bevorzugt) oder Linz** suchen wir zum nächstmöglichen Zeitpunkt einen **Projektingenieur (m/w) für Mobiles Datenmanagement und Augmented Reality**

Dein Profil:

- abgeschlossene HTL oder Studium Informatik / Informationstechnik oder Ausbildung Fachinformatik
- Anwendungsentwicklung mit mehrjähriger Berufserfahrung
- Sehr gute Kenntnisse in einer objektorientierten Sprache (C#, .NET oder Java)
- Sicherer Umgang mit relationalen Datenbanksystemen (MS SQL, Oracle)
- Erfahrung mit Windows UWP, Modern UI ist von Vorteil
- Erfahrung mit WF, WCF, WPF ist von Vorteil
- Hohes Qualitäts- und Kostenbewusstsein
- Flexibilität und Reisebereitschaft
- Gute Englischkenntnisse in Wort und Schrift

Deine Aufgabe:

- Vollständige technische Umsetzung und Implementierung von Kundenprojekten mit unserer Software Technologie UBIK
- Zentrale Planung, Steuerung und Überwachung aller projektbezogenen Vorgänge insbesondere unter Einhaltung der Zeitvorgaben sowie interner Qualitätsstandards
- Ständige Koordination und Kontrolle der Projektmeilensteine innerhalb des Unternehmens
- Kundenkommunikation zur Klärung der technischen Details
- Enge Zusammenarbeit mit den Fachabteilungen Vertrieb, Entwicklung und Produktmanagement

Deine Perspektive:

- Abwechslungsreiche, anspruchsvolle (Groß)Kunden-Projekte
- Sehr gute Entwicklungsmöglichkeiten
- Frühzeitige Übernahme von Verantwortung
- Leistungsgerechte Vergütung
- Teilzeitanstellung möglich

Haben wir Dein Interesse geweckt?

Dann möchten wir Dich kennenlernen und freuen uns auf Ihre aussagekräftige Bewerbung an jobs@augmensys.com

Stellenbeschreibung online unter: <https://www.augmensys.com/de/jobs>